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Szanowny Panie Prezydencie, 

uprzejmie proszę o wyjaśnienie, co jest przyczyną przerwania prac związanych z 

oddaniem do użytku toalety, którą postawiono 18 kwietnia na terenie parku 

Cytadela.   

Przypominam, że wcześniej przez kilka tygodni prowadzono prace związane z 

przygotowaniem terenu i przyłączy do wspomnianej toalety. Po jej ustawieniu 

wydawało się, że podłączenie nastąpi odwrotnie i pozostaną tylko drobne prace 

związane z wykończeniem jej otoczenia, ułożenie kostki pozbrukowej, wykonanie 

podjazdu dla wózków. Niestety, pomimo braku podłączenia z toalety zdążyli już 

korzystać mieszkańcy. W jedna z upalnych niedziel smród unosił się nad całym 

rosarium. Pewnie w związku z tym zdarzeniem przez kilka dni toaleta była 

obklejona ‐ zabezpieczona folią, dziś już ją zdjęto, ale pojawiła się informacja z 

napisem – Nieczynne. 
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